
  ACTA 

Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

PLN/2023/2 El ple 

 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de convocatòria Ordinària

Data 31 de gener de 2023 

Durada Des de les 20:05 fins a les 21:20 hores 

Lloc Saló de Plens 

Presidida per Andreu Isern Pol 

Secretari Antonio Sastre Oliver 

 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

DNI Nom i Cognoms Assisteix

41394521H Andreu Isern Pol SÍ

43037509R Barbara Vachiano Arrom SÍ

43101533Q Francisca Campins Bibiloni SÍ

78218638P Gabriel Crespí Bennassar SÍ

43090028B Joan Antoni Coll Pol SÍ

78203538L Margarita Llabres Deya SÍ

43058300T Manuel Arrom Torres SÍ

43106048T Margarita Rosselló Cañellas NO

78206189W Pau Seguí Serra SÍ

41399256S Sebastian Company Julia SÍ

43093348L Sonia Dauden Carretero SÍ

Excuses d'assistència presentades:
1. Margarita Rosselló Cañellas:
«Motius personals»
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Una  vegada  verificada  pel  Secretari  la  constitució  vàlida  de  l’òrgan,  el  President  obre  la  sessió, 
procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia
 

A) PART RESOLUTIVA 

 

Inclusió de punts que no figuren en l'ordre del dia de la convocatòria per raons 
d'urgència

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

De conformitat  amb l’article  83 del  Reial  decret  2568/1986,  de 28 de novembre,  pel  qual 
s’aprova el Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals 
l’Alcalde o President, per raons d’urgència degudament motivada, en les sessions ordinàries 
del Ple es podran adoptar acords sobre assumptes que no hagin estat inclosos en l'ordre del dia 
de  la  convocatòria,  però  en  aquest  supòsit  no  podrà  adoptar-se  acord  algun sobre  aquests 
assumptes  sense que el  Ple  ratifiqui  la  urgència  per  majoria  absoluta  (art.  47.3 de la  Llei  
7/1985, de 2 d'abril).
 
És en aquest moment on com a Batle me correspon explicar els motius que fonamenten la 
urgència d'aprovar un acord sobre un assumpte no inclòs en l'ordre del dia de la convocatòria i  
que són:
 
- Aprovació de la modificació de l'ordenança municipal reguladora del trànsit del casc urbà del  
municipi de Consell la urgència es deguda al fet que en els darrers messos han augmentat molt 
les queixes i els problemes de circulació de vehicles en el darrer tram del carrer Sant Bartomeu 
i en vista que no es troba prevista la celebració d'un Ple fins el proper 28 de març es considera  
adient aprovar en aquest Ple la modificació proposada i exposar al públic l'acord a la major  
brevetat possible.

 

Aprovació de l'acta de la sessió anterior

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

Vist l'esborrany de les actes de les sessions de data 29 de novembre de 2022, 29 de desembre 
de 2022 i 27 de gener de 2023 es proposa al Ple l'adopció del següent ACORD:
 
Primer.- Aprovar les actes de les sessions plenàries de data 29 de novembre de 2022, 29 de 
desembre de 2022 i 27 de gener de 2023. 
 
Segon.- Incorporar les actes al Llibre d'Actes del Ple.

 

Expedient 203/2022. Contractacions.

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

ACORD DE L’AJUNTAMENT DE CONSELL D’ADHESIÓ A L’ACORD MARC DE 
SUBMINISTRAMENT  D’ENERGIA  ELÈCTRICA  EXPEDIENT  1/2021  DE  AMB 
DESTINACIÓ A LES ENTITATS LOCALS DE LES ILLES BALEARS, I A LA SEVA 
ADJUDICACIÓ MITJANÇANT SUBHASTA ELECTRÒNICA DE 28 DE DESEMBRE 
DE 2022
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Antecedents:
 
Primer.- La presidència de la Federació d’Entitats de les Illes Balears (FELB) va aprovar el 
passat dia 9 de juliol de 2021 la incoació de l’expedient per a la licitació d’un Acord Marc de  
subministrament elèctric amb destinació a les entitats locals de les Illes Balears, per tal  de  
donar continuïtat a un nombre important d’associats que ja utilitzaven aquest servei. La Central  
de Contractació de la FELIB va decidir impulsar l’expedient de contractació de la licitació de  
l’Acord marc en qüestió, per a la selecció d’empreses subministradores de conformitat amb 
allò establert  a la Llei  9/2017,  de 8 de novembre,  de contractes del  sector públic (LCSP),  
mitjançant  procediment obert  i  subjecte a regulació harmonitzada,  definit  als  corresponents  
plecs de clàusules administratives particulars i prescripcions tècniques de l’Acord marc (exp 
FELIB 1/2021).
 
Segon.- En data 2 de desembre de 2021 fou adoptat l’acord pel que es resolgué adjudicar  
l’expedient 1/2021 amb les següents empreses seleccionades per lots:
 
Lot 1 Iberdrola, EDP i Endesa 
Lot 2 Iberdrola, EDP i Endesa 
Lot 3 Iberdrola, EDP i Endesa 
Lot 4 Iberdrola, EDP i Endesa
 
Tercer.-  En  data  16  de  desembre  de  2022,  mitjançant  resolució  de  la  presidència  foren 
convidades les empreses seleccionades en els diferents lots de l’Acord marc a les subhastes 
dels quatre lots pel dia 28 de desembre de 2022.
 
Quart.- Vista  la  proposta  de  resolució  de  la  mesa  de  contractació  del  mateix  dia  28  de 
desembre per als lots 1, 2, 3 i 4, a l’empresa Endesa Energia, SAU, d’acord amb el detall de 
tarifes per lots que es relaciona a la part resolutiva del present acord. 
 
Cinquè.- Vista la resolució d’adjudicació de la presidència de la FELIB en els mateixos termes  
de la proposta de la mesa de data 28 de desembre de 2022.
 
Sisè.- Aquesta entitat, per acord del Ple adoptat en la sessió ordinària de 30 de juliol de 2018,  
està adherida a la central de contractació, i en conseqüència, destinatària de l’adjudicació de  
l’Acord marc
 
Fonaments de Dret.-
 
Primer.- Plecs de clàusules administratives particulars i prescripcions tècniques  publicats al 
perfil  de contractant  de l’entitat,  que regeixen l’Acord marc pel  subministrament d’energia 
elèctrica, amb destinació a les entitats locals de les Illes Balears. En especial, les clàusula 6 i 7  
respecte les entitats destinatàries i el el règim d’adhesió al sistema d’adquisició centralitzada, i  
la clàusula 40, respecte l’adjudicació del contracte basat.
 
Segon.- Llei 9/2017, de 8 de novembre, de contractes del sector públic, en especial la regulació 
respecte a l’adjudicació i formalització de contractes derivats en un Acord marc i   respecte al 
règim de vigència i pròrrogues dels contractes, i resta de normativa concordant aplicable. 
 
Tercer.- Llei 7/1985, de 2 d‘abril, reguladora de les Bases del Règim Local, i Llei 20/2006, de 
15 de desembre, municipal i de règim local de les illes Balears i resta de disposicions vigents  
en matèria de règim local que regulen el règim de funcionament i competències de les entitats  
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locals.
 
Per tot això, i d’acord als els antecedents abans esmentats i els fonaments de dret assenyalats  
anteriorment, es proposa al Ple, l’adopció dels següents, 
 
Acords:
 
Primer.- Que  l’Ajuntament  de  Consell  s’adhereixi  a  l’Acord  marc  de  subministrament 
d’energia elèctrica destinat a les entitats locals de les Illes Balears (expedient FELIB 1/2021). 
 
Segon.-   Tramitar el Contracte basat en l’Acord marc, derivat de la subhasta electrònica del 28 
de desembre de 2022, amb una vigència que comença en el moment de l'adopció del present  
acord i  fins  al  dia  31 de desembre  de  2023,  d’acord amb el  següent  detall  de  condicions 
econòmiques especificades per lots i tarifes:
 
LOT 1      

 
Tarifa 
2.0TD

Unitat Preu adjudicació

  P1 MWh 420,267
  P2 MWh 324,262
  P3 MWh  280,646
       
       
LOT 2      

 
Tarifa 
3.0TD

Unitat Preu adjudicació

  P1 MWh 376,654
  P2 MWh  352,148
  P3 MWh  315,903
  P4 MWh 297,493
  P5 MWh 281,663
  P6 MWh 278,206
       
       
LOT 3      
  Tarifa 6.1 Unitat Preu adjudicació
  P1  MWh 335,934
  P2 MWh 323,040
  P3 MWh 304,147
  P4  MWh 292,933
  P5  MWh 285,840
  P6  MWh 279,724
       
       
LOTE 4      

 
Tarifa 
2.0TD

   

    Unitat Preu adjudicació
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  P1  MWh 420,001
  P2 MWh 323,996
  P3 MWh 280,380
 
  Tarifa 3.0TD  
    Unitat Preu adjudicació
  P1 MWh 376,388
  P2 MWh 351,882
  P3 MWh 315,637
  P4 MWh 297,227
  P5 MWh 281,397
  P6 MWh 277,940
       
  Tarifa 6.0TD   
    Unitat Preu adjudicació
  P1  MWh 335,668
  P2 MWh 322,774
  P3 MWh 303,881
  P4  MWh 292,667
  P5  MWh 285,574
  P6  MWh 279,458
       
  Compensació 0,051   
 
El  preu  de  compensació  dels  excedents  és  un  preu  fitxe  (€/Kwh)  per  a  tota  l’energia  
excedentària que tingui una instal·lació d’autoconsum fotovoltaic.
 
Tercer.- Notificar  aquest  acord  a  Endesa  Energia  SAU,  com  a  empresa  adjudicatària  de 
l’adjudicació de l’Acord marc de subministrament d’energia elèctrica (C/Sant Joan de Deu,1, 
2ª, 07007, Palma), tot donant-li els efectes de publicitat que siguin preceptius.
 
Juntament  amb això,  posar-se  contacte  amb el  gestor  d'Endesa  Energia  SAU amb el  que 
aquesta entitat local te el seu contacte habitual.

 
Quart.- Comunicar aquest acord a la Federació d’Entitats Locals de les Illes Balears per correu 
electrònic felib@felib.es o per correu postal al carrer General Riera, 111, 07010, Palma).

 

Expedient 844/2022. Contractacions

Favorable Tipus de votació: Nominal
A favor: 6, En contra: 4, Abstencions: 0, Absents: 0

A favor Andreu Isern Pol
Barbara Vachiano Arrom
Margarita Llabres Deya
Manuel Arrom Torres
Sebastian Company Julia
Sonia Dauden Carretero
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En contra Francisca Campins Bibiloni
Gabriel Crespí Bennassar
Joan Antoni Coll Pol
Pau Seguí Serra

Abstencions ---

Absents ---

APROVACIÓ  DEFINITIVA  DEL  PROJECTE  «DOTACIÓ  DE  SERVEIS  I 
ELIMINACIÓ DE BARRERES A L'ACCESSIBILITAT DELS CARRERS FERRER, 
SÓN MUSSOL I UN TRAM DEL CARRER METGE MOREY»
 
Antecedents:
 
Primer.-  Vist  el  projecte  d’obres  de  “Dotació  de  serveis  i  eliminació  de  barreres  a 
l'accessibilitat dels carrers Ferrer, Són Mussol i un tram del carrer Metge Morey” redactat per 
l’enginyer industrial sr. Bernat Oliver Bestard. 
 
Segon.-  Vist que el Ple en la sessió extraordinària de 18 de novembre de 2022 va acordar 
aprovar inicialment el projecte assenyalat i sotmetre’l a exposició pública durant un termini de  
quinze dies hàbils, acord que fou exposat al públic mitjançant publicació al BOIB núm. 150 de 
19 de novembre de 2022.
 
Tercer.-  Durant  el  termini  d’exposició  pública  es  va  presentar  un  escrit  d’al·legacions  al 
contingut del projecte.
 
Quart.- Que vistes les al·legacions presentades es va sol·licitar a l’enginyer industrial, redactor  
del projecte. sr. Bernat Oliver Bestard l’estudi del seu contingut i la valoració de les mateixes 
mitjançant  l’emissió  d’un  informe  que  proposés  la  viabilitat  de  la  seva  acceptació  o 
desestimació.
 
Cinquè.- Que l’enginyer industrial sr. Bernat Oliver Bestard, redactor del projecte, va emetre 
un informe en el que proposa l’estimació de totes les al·legacions presentades.
 
Sisè.- Atès  que  amb  caràcter  previ  a  l’adjudicació  del  contracte  d’obres  es  requereix 
l’elaboració, aprovació i replanteig del projecte d’obres, de conformitat amb allò previst a l’art.  
231 de la Llei 09/2017, de 08 de novembre, de Contractes del Sector Públic i l’article 149.1 de 
la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears.
 
Setè.- Atès que el Ple és competent per l’aprovació de l’expedient en virtut de la competència 
atribuïda a la Disposició Addicional Segona apartat 1 de la Llei 09/2017, de 08 de novembre, 
de Contractes del Sector Públic, vist que el valor estimat del contracte ascendeix a 486.711,06 
euros i per tant superior al 10 per cent dels recursos ordinaris de pressupost vigent.
 
Per tot l’anterior es proposa l’adopció dels següents: 
 
Acords:
 
Primer.- Vist l’informe tècnic emès per l’enginyer industrial, redactor del projecte, sr. Bernat 
Oliver Bestard, s’acorda:
 
- Desestimar totes les al·legacions presentades pel sr.  Vicente Coll Victoria,  en data 07 de 
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desembre de 2022.
 
Segon.- Aprovar definitivament el projecte d’obres “Dotació de serveis i eliminació de barreres 
a l'accessibilitat dels carrers Ferrer, Són Mussol i un tram del carrer Metge Morey” amb un 
pressupost de 588.920,38 euros (IVA inclòs) redactat per l’enginyer industrial sr. Bernat Oliver 
Bestard. 
 
Tercer.- Publicar el present acord en el Butlletí Oficial de les Illes Balears.

Andreu Isern Pol: Com sabeu, es va aprovar primerament el projecte, es va obrir un torn per  
poder fer al·legacions, es varen fer unes al·legacions per part d’una serie de veïnats, o bastants  
veïnats, del carrer Ferrer, es va tenir una reunió amb aquests veïnats a Cas Txeco i es va donar 
lectura de l’informe tècnic que havia fet el nostre enginyer que es qui havia projectat aquest 
projecte. 

En resum, hi havia el tipus de paviment, si era o no convenient posar aquest  paviment, crec  
que a l’informe tècnic es veu, ho podeu tornar a llegir, ho teniu tots els presents aquí, el nostre  
enginyer  va considerar  adequat  el  tipus  de pavimentí,.  Hi  ha quilòmetres  i  quilòmetres  de 
paviment  i,  per  tant,  la  resistència  d’aquest  paviment  crec,  o  segons  l’opinió  dels  nostre 
enginyer, és que no hi haurà problemes per posar-lo. 

El segon punt que preocupava a les persones que varen fer les al·legacions eren les infiltracions 
de cara als habitatges. Donant una explicació, la qual també ho explica s’enginyer a s’informe 
allà on diu que les lloses del paviment aniran inclinades al centre de la calçada, per tant, entén  
no afectarà als habitatges. Creu que, actualment, i vist que les aceres no estan ben arreglades  
pot entrar més humitat ara que amb el projecte que es presenta. Com sabeu es posen pluvials,  
aquestes es posen en mig del camí, per tant, en un principi, els vehicles no han de fer renou  
d’aquestes tapadores i, si no, s’han d’arreglar a fi que no facin renou. 

Després preocupava l’aparcament, ja varem dir que estàvem intentat adequar un aparcament al  
final del carrer Ferrer. Estam d’acord ja amb la propietat, amb el Consell de Mallorca i, ara  
s’està redactant perquè passi de rústic a urbà a través de l’interès general. 

També preocupava el tema de les pluvials, cosa que no hi ha ara, segons el projecte es faran 
unes pluvials noves enmig de la calçada, cosa que ara no hi ha, per tant, consideram que serà  
una millora pel carrer que no hi haurà tanta aigua per les voreres. Modificar les aigües fecals  
també era una qüestió que preocupava a les persones que varen fer les al·legacions. Aquí, en el  
carrer Ferrer no tenim problemes d’aigües fecals, no obstant, farem el mateix que vàrem fer al 
carrer  Ferrer  que va ser  passar  una càmera de dalt  abaix a  fi  de  comprovar  que estan en  
condicions. 

L’altra preocupació era el canvi de l’enllumenat existent. Exactament, es projecta l’eliminació 
de les faroles i del cablejat de les façanes i es posin faroles enmig del camí. Sobre aquest punt,  
a més de considerar-lo com una millora, la finalitat d’aquest projecte és, a més de l’eliminació 
de les barreres arquitectòniques per qüestions d’aparcament,  eliminar el  cablejat  que tenim 
damunt de les façanes. 

Aquestes eren les al·legacions que havien fet diverses persones sobre les qüestions que els 
preocupaven. 

Com ja he dit, vàrem fer una reunió informativa a Cas Txeco on va anar, supòs que molts de  
vosaltres hi éreu, el nostre enginyer va donar la informació sobre les preguntes que se li van  
formular. 
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En síntesi, això és que el ara, en aquest Ple, hem d’aprovar definitivament. 

Intervencions:

Primera intervenció:

Joan Antoni Coll Pol: No fa cap intervenció.

Sonia Daudén Carretero: No fa cap intervenció.

Gabriel Crespí Bennassar: A nosaltres el pensament d’aquest projecte ens pareix bona idea, 
però consideram que comencem la casa per les teulades. Primer de tot, consideram que s’hauria  
d’haver  pensat  en  fer  el  pàrquing  primer  que  el  paviment  del  carrer.  Tendrem  el  mateix 
problema que tenim ara al carrer del Roser, hi ha falta d’aparcament en el poble. Cada dia ho  
tocam amb les mans.

L’altre punt és que la qüestió de les pluvials és una millora, però és una millora que han de  
connectar amb qualque xarxa, ja que, de moment, quedaran tapades. 

Després vos feim una proposta i és que, al carrer Ramon Llull es ven el laboratori, tot aquell 
tram que va del carrer Ramon Llull al carrer Bartomeu Ordines, no sé si ho heu mirat o no, és  
una proposta que vos feim: seria la compra d’aquest solar, tendríem aparcament per la part de  
darrera, fins i tot es podria aprofitar la part de davant per fer oficines o altres coses i és una idea  
que vos donam, a curt termini, per fer un aparcament pels veïnats. Encara que no s’escoltarà 
tota la veu que han donat els veïnats que són els que viuen dia a dia en aquest carrer.

Francisca Campins Bibiloni: Primer de tot, sabem que va haver aquesta reunió a Cas Txeco, ho 
vàrem saber com tothom per la convocatòria des Facebook. Nosaltres no vàrem poder assistir  
perquè érem a una altra reunió a l’escola, però bé, sabem un poc el contingut de la reunió. El 
que ens preocupa d’aquesta reunió és que s’ha fet una vegada el projecte ja estava redactat,  
hagues estat  bé  que s’hagues fet  abans,  un cop consensuat  amb els  veïnats  per  fer  aquest  
projecte que afecta a un carrer que és molt llarg i de pas. El seu hagués estat que després d’una 
hora i quaranta-cinc minuts de reunió haguéssiu pogut arribar a un acord, però, no els vàreu  
poder  donar  solucions  al  que  demanaven  els  veïnats.  En  aquestes  al·legacions  que  han 
presentat els veïnats, a part de sol·licitar que es tenguin en compte avui en la sessió d’aprovació 
del projecte definitiu, sol·liciten intervenir i participar en aquest Ple. No sé si el Sr. Batle té  
intenció de donar-los veu, però és obligat donar veu per quant ho han demanat en temps i 
forma i se’ls ha de donar veu en aquest Ple, ho diu el Reglament de les Organitzacions de les  
Administracions Locals.

Referent a aquestes al·legacions, comentarem un poc sobre les al·legacions fetes pels veïnats i 
les respostes donades per l’enginyer sobre aquestes, ja que les consideram importats i a més  
estam d’acord. 

El tema de les pluvials, evidentment si s’enllosa un carrer s’ha de deixar tot preparat perquè no  
s’hagi  d’aixecar.  En  això  estam  totalment  d’acord,  però  deixar-les  condemnades  és  un 
problema. Es vera que és un problema tècnic que un enginyer l’hi ha de donar solució. Són 
aspectes tècnics que una persona tècnica l’hi ha de donar una solució i fer veure que la solució 
que es doni provisional anirà bé, però és un tema que preocupa. 

El tema de les fecals, sí passarem una càmera, però el sentit comú ens diu que un tub que fa 40  
anys que està instal·lat, si el feim aguantar 40 o 50 anys més, segurament a qualque moment es  
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rompi, ja que la vida útil d’aquests tubs, la veritat és que no sé quina és, però arribar als 80  
anys, bé, seria una passada de tub. 

Aquests aspectes tècnics ens preocupen i consideram que l’enginyer, amb la seva resposta, no 
ho ha fonamentat tècnicament. És una resposta molt pobre, que sí que no passem pena, que per  
les fecals es passarà la càmera, que les pluvials quedaran condemnades, però que l’aigua rodarà  
i que no entrarà a les cases i tal, però aquesta resposta de l’enginyer no està gens fonamentada 
tècnicament, no hi ha proves, no hi ha documentació que digui que això és així. És la seva 
paraula contra la dels veïnats que, en aquest cas, han fet les al·legacions. 

Després, aspectes més de l’organització en el moment de l’obra. L’aparcament, heu de trobar,  
si o si, un aparcament provisional pels veïnats, perquè no pot esser que s’hagin de cercar la  
vida perquè traslladarem el problema de l’aparcament d’uns carrers a uns altres i després no 
tendreu un carrer enfadat, si no mig poble enfadat. Per tant, consider que el més intel·ligent és 
cercar un aparcament provisional abans de començar s’obra, encara que sigui en el mateix solar 
que teniu pensat comprar. Jo veig a Alaró que tenen un solar, on han de fer un centre de dia,  
que mentre s’empra d’aparcament provisional i sé ben cert que, no pot ser mai que sigui legal  
aquell  aparcament,  però bé,  la gent  de moment aparca allà.  Els hem de donar una solució  
d’aparcar a qualque banda. Els veïnats volen solucions. 

I després, una vegada acabada l’obra, el que preocupa bastant i molt als veïnats, és el trànsit  
que passarà per aquest carrer, és a dir, hem de trobar una solució una vegada acabada l’obra, en 
aquest  trànsit,  que  sabem és  un  carrer  que  passen  molt  cotxes,  que  és  un  carrer  d’anada 
principal a l’estació i hem de trobar solucions. Per molt que estigui limitada la velocitat a 20 
km/h si no hi ha cotxes aparcats a n’es costat, hi haurà cotxes que passaran a més de 20 km/h i  
això ho sabem tots, per tant, hem de cercar solucions perquè els veïnats no estiguin incòmodes  
una vegada estigui fet aquest enllosat. 

I això és una miqueta el que volia comentar d’aquestes al·legacions. Estam totalment d’acord  
amb els veïnats i consideram que, encara que avui s’aprovi aquest projecte definitivament, no 
es  poden  iniciar  les  obres  fins  que  no  hagueu  consensuat  amb  els  veïnats  la  manera  de 
solucionar totes aquests aspectes i torn a recalcar i remarcar, perquè consti en acta pel senyor 
secretari, que consider que avui s’ha de donar la paraula als veïnats perquè expressin la seva 
opinió, ja que és un Ple públic en el que poden expressar la seva opinió i així ho han demanat  
en temps i forma. 

Margarita Llabrés Deyà: No fa cap intervenció.

Andreu Isern Pol: Començarem amb les preguntes del Partit Popular. A la reunió que vàrem 
fer, es va dir en relació a l’aparcament que lògicament haurà molèsties entre els veïnats perquè 
una de les pretensions principals d’aquest projecte és llevar els cotxes mal aparcats que hi ha al  
carrer Ferrer. En aquest carrer no hi ha aparcaments, si no cotxes mal aparcats damunt l’acera,  
per tant, és un problema que tenim ara i ho volem evitar. 

Amb relació a la segona pregunta que ha fet en Biel (PP) de les pluvials, no seria responsable  
que fent una obra com la que es fa, on es fan pluvials precisament per no haver de tornar a  
obrir. Creim que amb aquesta recollida de pluvials estarà molt més bé el carrer, no haurà tanta 
aigua dins el carrer, això és de sentit comú. Què de moment no hi ha connexió? D’acord. 
Un projecte que s’està fent, s’està redactant, s’ha demanat al Consell per fer l’altre tram fins al  
carrer Ramon Llull per abaix, allà on es connectaran les aigües pluvials que ara s’estan fent 
dins el carrer Ferrer. 

Compra del laboratori? No sé, és un acord que se pot mirar. Sobre el tema de l’aparcament,  
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nosaltres, mirant els interessos de l’ajuntament, pretenem comprar un terrenys aferrats al carrer  
Ferrer  com a  rústic.  En  aquest  cas  estam parlant  de  10/12€ el  metre  quadrat,  comprar  el 
laboratori (urbà) se pot mirar, però no se té previst ara. El que sí es té previst és comprar aquest 
terreny rústic  que  són  uns quatre  mil  metros,  per  uns  cinquanta  mil  euros,  els  quals  amb 
l’import  que  hem  pressupostat  en  els  pressupostos  ordinaris  del  2023,  es  poden  comprar 
aquests terrenys. Comprar 4.000m2 d’urbà, no sé si heu mirat els preus, però crec que no estam 
en condicions de comprar-los. 

Per part de la sra. Xisca Campins, efectivament no va haver acord a Cas Txeco, es van donar  
les explicacions pertinents, però no va haver acord. 

Les pluvials, més o menys és el mateix que he explicat a en Biel del Partit Popular. 

L’aparcament,  torn  a  insistir,  s’estan  fent  tràmits,  avui  precisament  amb  la  visita  de  la 
Presidenta del  Consell  de Mallorca,  li  hem demanat  que li  donàs prioritat  a la legalització  
d’aquest aparcament. Efectivament, haurà molèsties, com ja va haver amb el carrer Roser. Avui 
hem passejat amb la Presidenta pel carrer Roser, tot han estat lloances d’aquesta millora que 
hem fet en aquest carrer. 

En quant a n’es trànsit., jo no veig quina relació té amb el trànsit el fet de fer aquesta millora en 
aquest carrer, no veig perquè s’ha d’incrementar. Es posarà una senyal de 20km/h com s’ha fet 
al carrer Roser i es tractarà de controlar que es respectin les senyals de trànsit que es posen. 

Després, amb relació al que demanes de que es demori l’execució de les obres fins arribar a un  
consens amb el veïnats, efectivament, l’equip de govern va apostar per aquesta millora, tant del  
carrer Roser com del carrer Ferrer, a fi d’eliminar aquest problema que teníem d’aparcaments,  
es va fer el projecte, les al·legacions i s’ha donat l’explicació pertinent, per tant, no es pot  
demorar aquest projecte per la simple raó que tenim una subvenció de 390.000€ i com diu el  
BOIB les obres han d’estar adjudicades abans del dia 31 de març, per tant, no ens dona temps,  
ens anirà just, per poder demorar aquesta obra. 

En quant a la intervenció dels veïnats, no està dins els Reglament de l’Ajuntament de Consell  
que es doni sa paraula als veïnats. No obstant, no tenc cap inconvenient en que, una vegada  
acabat el Ple, es segueixi amb el debat i es doni veu. 

(Intervenció inaudible de la gent d’entre el públic (assistents) manifestant el seu descontent  
amb la manca de possibilitats de intervenció dins el debat plenari). 

Batle al públic assistent: Perdona, vos don una explicació. No està previst en el Reglament de 
l’Ajuntament de Consell donar intervenció. Vos vàrem donar intervenció allà on vàreu poder  
expressar totes les vostres opinions, vos torn dir que en acabar el Ple, fora del Ple, perquè no 
podeu intervenir en el Ple, podem quedar i jo vos donaré les explicacions pertinents. 

Tornaré a donar torn de paraula a sa regidora per si vol fer cap intervenció. Sonia?

Joan Antoni Coll Pol: No fa cap intervenció.

Sonia Daudén Carretero: No fa cap intervenció.

Gabriel Crespí Bennassar: Jo en cap moment t’he dit que no se facin les pluvials, jo he dit que 
me pareix perfecte que es deixin preparades, però sí me pareix imprescindible la connexió a la  
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qual ja m’has donat l’explicació. Però que quedi clar que nosaltres deim que sí a que es facin 
les  pluvials,  malgrat  es  deixin  preparades,  però trobam que  ja  que  es  fan,  s’hauria  de  fer 
directament la connexió.

Francisca Campins Bibiloni: Me sorprèn molt que el Sr. Batle no vulgui donar la paraula als 
veïnats  perquè  hi  ha  una  norma  superior  al  Reglament  de  l’Ajuntament  que  és  el  ROF, 
concretament l’article 88.3, que diu que tots els ciutadans tenen dret a participar en el Ple i  
aquests ciutadans ho han demanat, ho han sol·licitat per escrit en temps i forma i el Sr. Batle no 
pot denegar als veïnats intervenir i expressar la seva opinió, per tant, li torn dir que ha de donar 
la paraula als veïnats sinó anirà en contra d’aquest Reglament que és superior al contingut del  
Reglament de l’Ajuntament. 
Però, com no sé si ho farà o no, tenc un seguit de preguntes que m’han passat, i veient que no  
els donareu la paraula les faré jo.

Primera pregunta que vos fan els veïnats és: quins projectes s’estan tramitant per les pluvials  
dels carrers del voltants que falten? Quins carrers són? En quin estat es troben? En quin termini 
està previst començar aquestes obres? 

Segona pregunta que vos fan és: Quin termini màxim hi ha per terminar aquesta obra? Per  
entregar  les  certificacions  al  Consell  Insular,  per  poder  tenir  la  subvenció  bianual  que  ha 
sol·licitat l’Ajuntament que cobrirà una part des cost d’aquest projecte? 

Tercera pregunta diu: El nou aparcament que es va explicar de Son Cosmè, està el projecte 
redactat?  Està  prevista  la  partida  pressupostària  per  poder  afrontar  el  cost  total  dins  el  
pressupost del 2023? Quina qualificació nova tendrà aquesta superfície? Rústic? Urbà? Interès 
General? 

Quarta pregunta que vos fan és: Per què a l’inici de la redacció del projecte no es va passar ja la  
càmera per veure si feia falta o no canviar les fecals o no ?

Cinquena pregunta que vos fan és: Per què no consta ja en el projecte la solució de condemnar 
provisionalment els embornals i sí posa que no es connectaran les pluvials? 

Sisena pregunta diu: Com té previst aquest Ajuntament fer complir les noves restriccions de 
velocitat dins tot el traçat d’obra? 

Setena pregunta diu:  Petició dels veïnats – No seria possible que el  carril  de rodadura fos 
d’asfalt per reduir el renou? Com a n’el carrer de Son Corcó i la Plaça del Pou? 

Vuitena pregunta i darrera, és: A petició dels veïnats, no seria possible canviar la xarxa de  
fecals vist que té més de 40 anys i que aquesta és una obra de futur? 

Aquestes son les preguntes dels veïnats que m’agradaria que, al menys, ara en el Ple contestàs 
si no els hi dona la paraula, que encara hi és a temps. 

Batle: Com deien les al·legacions dels veïnats que varen fer: «revisado el reglamento municipal 
que  aparece  en  la  web  municipal,  no  consta,  como  en  otros  municipios,  un  régimen  de 
participación de los ciudadanos y de las asociaciones vecinales en el Pleno Municipal.»

Respecte de les altres preguntes:

1) Cada any demanam un projecte per redactar al Consell  de Mallorca, no sabem quan ho 
tendran, però així i tot s’han de fer les pluvials.
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2) Tenim fins el 31 de març de 2024 per finalitzar les obres i fins el 31 de març d'enguany per  
adjudicar, ve molt just.

3) Consta una partida de 50.000,00 euros al pressupost municipal per comprar els terrenys,  
però abans hem de modificar el planejament.

4) La càmera es passara, no estan malament i no és freqüent que hi hagi problemes en aquest  
carrer, si hi ha problemes s’arreglaran.

5) Es posaran senyals limitadores de velocitat i es controlarà el seu compliment per part de la 
policia local.

6) Consideram que és millor un paviment únic de llosa.

Francisca Campins Bibiloni: Puc fer uns aclariments finals?

Batle: Sí.

Francisca Campins Bibiloni: Aquestes preguntes que el Sr. Batle ha contestat són les preguntes 
que han fet els veïnats, no són preguntes que hagi fet jo. Jo sabia les respostes d’algunes d’elles  
i d¡algunes no, però bé, això és el de menys. Aquestes són les preguntes dels veïnats.

El que nosaltres vos plantejam és molt senzill, és tan senzill com aplicar una miqueta el sentit  
comú i abans de que comencin aquestes obres, que tanmateix començaran, perquè aprovareu el 
projecte i fareu el que vosaltres trobeu que heu de fer, encara que nosaltres no hi estem d’acord 
i  els veïnats tampoc, per favor, aplicau un poc el sentit  comú, consensuau amb els veïnats 
aquest aparcament, que qualque banda per aparcar trobareu, per favor. I abans de començar les 
obres cercau una miqueta el consens amb els veïnats,  que aquestes obres es facin el millor 
possible i molestant el mínim possible als veïnats. És això el que vos demanam. Que vos poseu 
esquena paret de: això no se pot fer, això no se pot fer... Jo crec que estam aquí per cercar  
solucions per als veïnats, no estam aquí per posar pegues. Per tant, vos deman per favor, que 
abans d’aquest més de març que teniu previst començar aquestes obres, consensueu amb els 
veïnats i Sr. Batle, si li vol fer la pregunta al Secretari, el ROF és una Llei que està per damunt  
del Reglament de l’Ajuntament de Consell. És a dir, si l’Ajuntament fes un Reglament i aquest 
tengués un article que anés en contra des ROF, qui comana és la norma superior la qual és el  
ROF, no és el Reglament de l’Ajuntament de Consell. Per tant, me sorprèn moltíssim que no 
hagueu donat la paraula als veïnats, que tan sols volien expressar la seva opinió i que ho havien 
sol·licitat per escrit. 

Batle: No ho han sol·licitat per escrit.  Vols que torni a llegir? Ells reconeixen que no està 
previst pel Reglament de l’Ajuntament. Nosaltres vàrem fer una reunió on vàrem contestar a 
totes ses preguntes que es varen fer.

Francisca Campins Bibiloni: Sí pot intervenir.

Batle: Si tu ets aspirant a un partit  polític has de saber que no pots intervenir sinó tens la 
paraula. Per tant, silenci. 

Batle:  Dirigint-se  al  públic  assistent:  Vos he dit  que en acabar  el  Ple  podreu fer  totes  les 
preguntes que voldreu i si les sé, les contestaré.

Per tant, passarem a votació.
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Expedient 957/2022. Subvencions Sol·licitades a Una altra Administració

Favorable Tipus de votació: Nominal
A favor: 9, En contra: 0, Abstencions: 1, Absents: 0

A favor Andreu Isern Pol
Barbara Vachiano Arrom
Francisca Campins Bibiloni
Gabriel Crespí Bennassar
Margarita Llabres Deya
Manuel Arrom Torres
Pau Seguí Serra
Sebastian Company Julia
Sonia Dauden Carretero

En contra ---

Abstencions Joan Antoni Coll Pol

Absents ---

RATIFICACIÓ DEL DECRET DE BATLIA NÚM. 447/2022 DE 13 DE DESEMBRE, 
PEL  QUAL  S’APROVA  L’ADHESIÓ  A  LA  XARXA  ESPANYOLA  DE  CIUTATS 
SALUDABLES 
 
Antecedents:
 
Primer.- La Xarxa Espanyola de Ciutats Saludables persegueix la promoció i protecció de la  
salut i el benestar dels ciutadans, en concordança amb els principis d'actuació corresponents al 
projecte “Healthy Cities” de l'Organització Mundial de la Salut.
 
Segon.- A grans trets, els objectius d'aquesta Secció de la FEMP se centren en:
 
-  Assegurar  el  manteniment  dels  contactes  interinstitucionals  per  a  la  consolidació  de  les  
relacions intersectorials, necessàries en l'àmbit de la promoció i protecció de la salut.
- Fomentar la col·laboració i l'acció conjunta de les ciutats participants en matèria de promoció  
i protecció de la salut.
- Ajudar les ciutats participants a desenvolupar models operatius de promoció i protecció de la 
salut en la comunitat, que puguin servir com a models de bona praxi pel que concerneix la  
promoció i protecció de la salut en el context urbà, en concret el diagnòstic i els plans de salut.
 
Tercer.- Vist  que  malgrat  la  competència  correspon al  Ple,  la  Llei  7/1985,  de  2 de  abril, 
Reguladora  de  Bases  de  Règim  Local  atribueix  la  competència  al  Batle  per  a  l’exercici  
d’accions administratives en cas d'urgència, en matèries de la competència del Ple, en aquest  
supòsit donant compte al mateix en la primera sessió que celebri per a la seva ratificació, es va 
emetre en data 13 de desembre de 2022 el Decret de Batlia núm. 447/2022 pel que s’acordava 
s’acorda l’adhesió de l’Ajuntament de Consell a la Xarxa Espanyola de Ciutats Saludables.
 
Per tot això, i d’acord als els antecedents abans esmentats i els fonaments de dret assenyalats  
anteriorment, es proposa al Ple, l’adopció dels següents,
 
Acords:
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Primer.- Ratificar el Decret de Batlia núm. de data 13 de desembre de 2022 pel que s’acorda 
l’adhesió de l’Ajuntament de Consell a la Xarxa Espanyola de Ciutats Saludables.
 
Segon.- Comunicar aquest acord a la Xarxa Espanyola de Ciutats Saludables i a la Federació 
Espanyola de Municipis i Províncies.

 

Expedient 46/2023. Modificació de Crèdits

Favorable Tipus de votació: Nominal
A favor: 10, En contra: 0, Abstencions: 0, Absents: 0

A favor Andreu Isern Pol
Barbara Vachiano Arrom
Francisca Campins Bibiloni
Gabriel Crespí Bennassar
Joan Antoni Coll Pol
Margarita Llabres Deya
Manuel Arrom Torres
Pau Seguí Serra
Sebastian Company Julia
Sonia Dauden Carretero

En contra ---

Abstencions ---

Absents ---

APROVACIÓ INICIAL EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS 01/2023
 
Antecedents:
 
Primer.- Vist que existeixen despeses que no poden demorar-se fins a l'exercici següent, pels  
quals no existeix crèdit al vigent Pressupost de la Corporació, per l'Alcaldia es va proposar la 
modificació  de  crèdit  extraordinari  finançat  amb  càrrec  a  la  baixa  d’altres  partides  del 
pressupost de l’exercici 2023.
 
Segon.- Vist que es va emetre Memòria de l'Alcalde en la qual s'especificaven la modalitat de  
modificació del crèdit, el finançament de l'operació i la seva justificació.
 
Tercer.- Vist  que  es  va  emetre  informe  de  Secretaria  sobre  la  Legislació  aplicable  i  el  
procediment a seguir.
 
Quart.- Vist que es va emetre informe d'Intervenció pel qual es va informar favorablement la 
proposta  d'Alcaldia  i  es  va  elaborar  Informe  d'Intervenció  sobre  el  càlcul  l'Estabilitat  
Pressupostària.
 
Cinquè.- Vist l'informe-proposta de Secretaria, de conformitat amb el que es disposa en l'article 
177.2 del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, i en l'article 22.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora  
de les Bases del Règim Local, el Ple, a proposta de la Comissió Informativa General, adopta els 
següents:
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Acords:
 
Primer.- Aprovar  inicialment  l'expedient  de  modificació  de  crèdits  núm.  01/2023,  en  la 
modalitat  de  crèdits  extraordinaris  finançats  amb  càrrec  a  la  baixa  d’altres  partides  del  
pressupost de l’exercici 2023, d'acord amb el següent detall:

 
Altes en Aplicacions de Despeses

 
 
Partida Descripció Import 
2022 01 171 619.01 Reforma activitat parc infantil Consell 246.000,00 €
     
TOTAL   246.000,00 €
 
 

Baixes en Aplicacions de Despeses
 
Partida Descripció Import 
2022 01 334 622.00 Nou edifici polivalent Ca Ses Moges 246.000,00 €
     
TOTAL   246.000,00 €
 
A més, queda acreditat el compliment dels requisits que estableix l'article 37.2, apartats a) i b),  
del Reial decret 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenvolupa el Capítol I del Títol VI de la 
Llei  39/1988,  de  28  de  desembre,  Reguladora  de  les  Hisendes  Locals,  en  matèria  de 
pressupostos, que són els següents:
 
a) El caràcter específic i determinat de la despesa a realitzar i la impossibilitat de demorar-ho a 
exercicis posteriors.
 
b) La inexistència en l'estat de despeses del Pressupost de crèdit  destinat a aquesta finalitat 
específica, que haurà de verificar-se en el nivell en què estigui establerta la vinculació jurídica.
 
Segon.- Exposar aquest expedient al públic mitjançant anunci inserit en el Butlletí Oficial de les  
Illes Balears, per quinze dies, durant els quals els interessats posaran examinar-ho i presentar  
reclamacions davant el Ple. L'expedient es considerarà definitivament aprovat si durant el citat 
termini no s'haguessin presentat reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d'un termini d'un 
mes per resoldre-les.

Intervencions:

Joan Antoni Coll Pol: No fa cap intervenció.

Sonia Daudén Carretero: M'agradaria demanar disculpes,  crec que no hem fet  les coses bé,  
hauríem d’haver parlat  amb la gent  i  explicar-li  que teníem previst  executar un projecte de 
reforma.

Gabriel Crespí Bennassar: És una obra urgent, si fa tres anys haguéssiu fet les reparacions  que 
demanàvem no estaríem aquí,  el  mes de setembre es va tancar l’skateparc i  avui heu posat 
barreres.

Francisca Campins Bibiloni: Sempre ens solem abstindre en les modificacions pressupostàries, 
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però en aquesta votarem a favor, és una obra urgent , els nins necessiten un espai segur i nou. 
Trobam que ha faltat manteniment municipal.

Margarita Llabrés Deyà: Vàrem fer una reparació important l’any passat amb una empresa de  
Barcelona, no fa tres anys, és cert que avui s’ha hagut de precintar.

 

Expedient 58/2023. Circulació Viària

Favorable Tipus de votació: Nominal
A favor: 10, En contra: 0, Abstencions: 0, Absents: 0

A favor Andreu Isern Pol
Barbara Vachiano Arrom
Francisca Campins Bibiloni
Gabriel Crespí Bennassar
Joan Antoni Coll Pol
Margarita Llabres Deya
Manuel Arrom Torres
Pau Seguí Serra
Sebastian Company Julia
Sonia Dauden Carretero

En contra ---

Abstencions ---

Absents ---

APROVACIÓ  INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA MUNICIPAL 
REGULADORA DEL TRÀNSIT DEL CASC URBÀ DEL MUNICIPI DE CONSELL. 
 
Antecedents:
 
Primer.- El  Ple  en  sessió  ordinària  de  data  28  de  març  de  2017  va  aprovar  l’ordenança 
municipal  reguladora del  trànsit  del  casc urbà del  municipi  de Consell,  essent  exposada al 
públic per un termini de trenta dies sense que es presentessin al·legacions. El Text definitiu de  
l’ordenança va ser publicat en el BOIB núm. 82 de 06 de juliol de 2017.
 
Segon.- En l’esmentada ordenança es regula el sentit de circulació dels carrers del nucli urbà, i 
preveu que en el tram del carrer de Sant Bartomeu des del camí des Moli fins el carrer Fillol  
sigui de doble sentit de circulació.
 
Tercer.- En el darrers anys s’han atorgat nombroses llicencies de construcció d’habitatges en 
el tram esmentat del carrer Sant Bartomeu, fet que està provocant nombrosos problemes de  
circulació viària i és previsible que augmentin en el futur, per aquest motiu la Policia Local va  
emetre un informe en data 02 de febrer de 2022 en el que sol·licita que passi ser de sentit únic.
 
Per tot l’anterior es proposa al Ple l'adopció dels següents:
 
Acords:
 
Primer.-  Aprovació inicial de la modificació de l’ordenança municipal reguladora del trànsit 
del casc urbà del municipi de Consell, essent la modificació proposta la següent: 
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- Eliminació del doble sentit de circulació viària en el carrer de Sant Bartomeu, passant a ser de 
sentit únic en direcció des del camí des Molí a carrer Rector Nadal Munar. 
 
Segon.- Exposar al públic per un període de 30 dies hàbils el present acord, durant els quals els 
interessats podran presentar les al·legacions i reclamacions que estimin oportunes. 

Intervencions:

Joan Antoni Coll Pol:

No fa cap intervenció.

Sonia Daudén Carretero:

No fa cap intervenció.

Gabriel Crespí Bennassar:

Estam d’acord, però hem vist que l’informe de la policia local és de fa un any

Francisca Campins Bibiloni:

Ens pareix bé, votarem a favor

Margarita Llabrés Deyà:

No fa cap intervenció.

Andreu Isern Pol:

En resposta al sr,  Biel Crespí  dir  que és cert que l’informe és de l’any passat però vàrem 
preferir esperar a veure que passava i hem vist que l’augment dels habitatges construïts a la  
zona fa inviable que sigui de doble sentit de circulació.

 
 

B) ACTIVITAT DE CONTROL 

 

Donar compte del PMP 4t trimestre 2022 i de l'informe de morositat 2022

Es retira de l'ordre del dia al no disposar de la documentació definitiva degut als problemes 
derivats  de  la  jubilació  del  contable  sr.  Nadal  Oliver  Vidal,  fet  que  comporta  que  la 
comptabilitat no es trobi actualitzada.

 

Donar compte dels Decrets de Batlia

Es  dona  compte  dels  Decrets  de  Batlia  emesos  durant  el  període  comprés  entre  el  30  de 
novembre de 2022 i el 31 de gener de 2023, donant-se els regidors per assabentats
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Donar compte de les actes de la Junta de Govern Local

Es dona compte de les actes de les sessions de la Junta de Govern Local celebrades durant el  
període comprés entre el 29 de novembre de 2022 i el 30 de gener de 2023 , donant-se els 
regidors per assabentats.

 

Informació per part de Batlia

El sr. Batle informa que l’Ajuntament ha rebut una subvenció per import de 132.000 € del  
Consorci  Borsa  Allotjaments  Turístics  per  millorar  les  aceres  del  polígon  industrial,  està 
enfocada a potenciar el mercat dels encant com a atractiu turístic. 

 
 

C) PRECS I PREGUNTES 

  
 

Preguntes formulades pel Grup municipal del Partit Popular

1.- Que se sap sobre la furgoneta de la brigada la qual va ser robada?

El sr. Andreu Isern Pol respon que ens varen robar la furgoneta vella de la brigada, estava  
aparcada en el cementiri municipal, està assegurada i hem denunciat els fet a la Guàrdia Civil i  
a l’asseguradora .

2.- Com es trobes les dues places de la policia local que s’han de cobrir?

El sr. Andreu Isern Pol respon que ja ha finalitzat el procés selectiu i el nostre policia interí no  
ha tret plaça, no obstant seguirà com a interí, les dues places les han aprovat dos candidats nous 
que si o si vendran a fer feina aquí, dependrà de si tenen el curs de capitació o no per començar  
a fer feina, sinó primer hauran d’aprovar-ho.

3.- Per què cobram tres euros a la gent per emetre la targeta ciutadana si a la pàgina web 
municipal posa que és gratuïta?

El sr. Andreu Isern Pol respon que l’Ajuntament té aprovada una ordenança fiscal reguladora 
de  la  taxa  per  l’expedició  de  documents  la  qual  regula  aquesta  tarifa  per  la  tramitació  
administrativa de la tarjeta. Vull aclarir que noltros tenim un conveni amb la EMT de Palma 
per la targeta del bus, no expedim targetes de tren, i tampoc cobram per l’ús que se’n faci  
d’ella, al contrari subvencionam a la gent que la usa.

4.- En el diari ha sortit la notícia de que pares i mares denuncien que a la pagina del faceboook 
municipal s’han censurat missatges crítics amb l’equip de govern, quines mesurers prendreu 
per a que no torni passar?

El  sr.  Andreu  Isern  Pol  respon  que  les  regidores  sra.  Margarita  Llabrés  i  Sonia  Daudén 
respondran a la qüestió.

 

Pregunta formulada per la regidora no adscrita sra. Francisca Campins Bibiloni
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1.- Està recepcionada l’obra de l’aparcament del pavelló? Podríeu reduir l’amplada dels ferros 
que protegeixen els punts de càrrega per a que els cotxes tinguin més espai?

El sr. Andreu Isern Pol respon que l’aparcament es va recepcionar fa uns dies, tenim deu punts 
de recàrrega que s’han d’estar protegits amb ferros, miraré el que dius i ho comentaré amb el  
director d’obra.

Prec formulat per la regidora no adscrita sra. Francisca Campins Bibiloni

1.-  Sé que heu demanant  disculpes per l’ocorregut  a les xarxes socials,  està bé reconèixer  
errors, tots sabem que són molt avantatjoses però que estan enrevoltades de polèmiques, és un 
fet molt greu que es censurin missatges i es bloquegin usuaris,  per tot això pregam que es 
rescindeixi el contracte a l’empresa que gestiona les xarxes socials municipals.

La sra. Margarita Llabrés respon que hem demanat tota la informació a l’empresa que gestiona 
les nostres xarxes socials, la qual ens ha manifestat la seva voluntat de rescindir amistosament  
el  contracte  amb  caràcter  immediat,  per  això  hem  demanant  un  informe  a  una  empresa 
especialitzada per a què analitzi el que ha passat. Vull aprofitar per dir al Partit Popular que no 
puc acceptar que se’ns acusi d’absoluts i censors pr aquest fets que, repetesc mai hem donat  
cap instrucció a l’empresa per a censurar cap comentari; si però que puc acceptar que hem 
censurat informació en una ocasió, quan es volia publicar una informació a la pàgina web de 
borratxos de Mallorca.

La sra. Sonia Daudén respon que és un fet molt greu, no gestionam directament la pagina web,  
i sempre hem cregut que s’ha de deixar publicar tot, amb respecte. Dir a Biel Crespí que teniu 
una  responsabilitat  ,  heu  fet  acusacions  falses,  no  tot  val  ,  heu  de  publicar  coses  reals  i  
contrastades, perquè a tots ens arriben coses d’un i altre i aquí no hem fem cas. Heu faltat a  
l’honor de les sis persones que integram l’equip de govern

El sr.  Biel  Crespí demana disculpes a l’equip de govern, no era la nostra intenció faltar a  
l’honor de ningú.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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